

## 詩歌選集第 447 首

447 【與禰合一，恩主耶穌】

[Listen to Midi](#)

(一) 與禰合一，恩主耶穌，與禰合一在靈裏；凡禰所是都活我裏，我今得享禰自己。合為一，合為一，我與禰合為一；禰的豐富是我供給，我的一切全是禰。

(二) 今享禰的屬人生命，豐滿有禰的人性，所有禰的完全順從，都能用于我人生。合為一，合為一，我與禰合為一；禰的豐富是我供給，我的一切全是禰。

(三) 與禰合一，在十架上，在禰裏面我已死；我向世界已經死了，世界向我也如此。合為一，合為一，我與禰合為一；禰的豐富是我供給，我的一切全是禰。

(四) 與禰合一，在復活裏，現今與禰同活著；復活生命 - 禰的自己 - 在我裏面供應我。合為一，合為一，我與禰合為一；禰的豐富是我供給，我的一切全是禰。

(五) 與禰合一，在升天裏，現今同禰坐天上；在這地上乃是旅客，真正生命在禰藏。合為一，合為一，我與禰合為一；禰的豐富是我供給，我的一切全是禰。

(六) 與禰合一，在寶座上，有分于禰的權柄，如同有分于禰生命，同一性情，同一靈。合為一，合為一，我與禰合為一；禰的豐富是我供給，我的一切全是禰。

(1) I am one with Thee, Lord Jesus, one in spirit now with Thee; all Thyself I now possess, Lord, all Thou art now lives

in me. One with Thee, one with Thee, one with Thee, one with Thee, day by day I share Thy riches, Thou art everything to me.

(2) Now I share Thy human life, Lord, filled with Thy humanity, all of Thy complete obedience, is available to me. One with Thee, one with Thee, one with Thee, one with Thee, day by day I share Thy riches, Thou art everything to me.

(3) One with Thee in crucifixion, on the cross I died in Thee; I am dead unto the world, Lord, and the world is dead to me. One with Thee, one with Thee, one with Thee, one with Thee, day by day I share Thy riches, Thou art everything to me.

(4) One with Thee in resurrection, risen now to live in Thee, with that life which is Thyself, Lord, now in me, Lord, even me. One with Thee, one with Thee, one with Thee, one with Thee, day by day I share Thy riches, Thou art everything to me.

(5) One with Thee in ascension, in the heavens now with Thee; here a pilgrim and a stranger, my true life is hid in Thee. One with Thee, one with Thee, one with Thee, one with Thee, day by day I share Thy riches, Thou art everything to me.

(6) One with Thee in Thine enthronement, sharing Thine authority, even as I share Thy life, Lord, I in Thee and Thou in me. One with Thee, one with Thee, one with Thee, one with Thee, day by day I share Thy riches, Thou art everything to me.

Mrs Donarld Davison